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قیمت: 5000 تومان سه شنبه 24 مرداد ماه 1402 شماره 1362

ز  و لر سا

»عباس خواجه اورسجی« -رئیس فدراسیون کبدی- در نشست خبری 
با اصحاب رسانه روز گذشته اظهار داشت: در بحث اردوهای تیم ملی 
کارهای زیادی انجام دادیم و کمتر کشور و کمتر رشته ای وجود دارد 
که به اندازه ما اردو داشته باشد. خیلی زودتر از سایر رشته ها اردوهای 
به دلیل  برگزاری مسابقات  را شروع کردیم. سه سال فرصت  هانگژو 
کرونا وجود نداشت و فرصت آماده سازی تیم از دست رفته بود به 
همین دلیل اردوها را خیلی زود و با تعداد زیاد نفرات آغاز کردیم. ما 
رسیدیم به جاییکه نیاز به اردوی تدارکاتی داشتیم ولی سایر کشورها 
هنوز تمرینات را شروع نکرده بودند. مسابقات قهرمانی آسیا برگزار شد. 
اتفاق خوبی که رقم خورد این بود که مسابقات گروهی بود و توانستیم 

دو بار با هند بازی کنیم.
اورسجی تصریح کرد: صحبتی که با کادر فنی داشتم این بود که درست 
است قهرمانی آسیا است ولی دنبال مدال نیستیم و نتیجه مهم نیست 
و تیمی را ببرید که شامل بازیکنانی باشد که برای حضورشان در هانگژو 
مردد هستید. 90 درصد تیم در مسابقات قهرمانی آسیا از رده جوانان 
بودند. در مصاحبه ای گفتم با ترکیب اصلی نرفتیم که باعث دلخوری 
بچه ها شد و ادبیات درستی را استفاده نکردم. در بخش آقایان صددرصد 
فینالیست هستیم و فاصله زیادی با سایر کشورها داریم. اختلاف ما 
با هند خیلی کم است و فقط اشتباهات کمتر در فینال مدال طلا را 
تعیین می کند. در قهرمانی آسیا فاضل اتراچالی که به او در هند سلطان 
می گویند و چند بازیکن دیگر حضور نداشتند. بعد از آن تیم پاکستان 
در گلستان اردوی تدارکاتی داشت. در یکی از دیدارهای تدارکاتی که 
داشتیم با ارنج متفاوتی حاضر شدیم که پاکستان کمی ما را اذیت 
کرد اما پاکستان هرگز نمی تواند در هانگژو حریف جدی برای ما باشد 
البته هیچ حریفی را نباید دست کم گرفت. امابا جدیت می گویم که 

در فینال هستیم.

وی افزود: صلاح دیدیم در این دوره هم در بانوان مسیر را با شیلا جین 
ادامه دهیم. استارت اردو ها با 40-50 نفر آغاز شد. نیاز بود در بخش 
بانوان هم اردوی تدارکاتی داشته باشیم. چین تایپه و تایلند دوست 
داشتند با ما وارد اردو شدند ولی وقتی هند اعلام امادگی کرد، ترجیح 
دادیم با هند وارد اردو شویم. برگزاری اردوی تدارکاتی در هند و بازی 
با 9 تیم باشگاهی در این کشور برای تیم بسیار مهم و ارزشمند بود و 
باعث شد بچه ها اردو زده نشوند. خانم های دیگر کشورها شرایط بهتری 
دارند و حتی با تیم مردان تمرین دارند و از نظر فنی رشد بیشتری پیدا 
می کنند و فاصله را از ما که اردوهای بیشتری داشتیم کمتر می کند 
و به ما نزدیک می شوند، در بانوان هر مسابقه برای ما حیاتی است . 
هر بازی در بخش بانوان باید جدی گرفته شود. بانوان خوب هستند 
راهی  ظاهر شدند،  هند  در  که  قدرتی  با  اگر  کردند.  زیادی  تمرین  و 
مسابقات شوند و اگر به عنوان سرگروه راهی دور بعد شوند، کار سختی 
در فینال برابر هند نداریم و یک بازی نزدیک با این تیم خواهیم داشت. 
هیچ چیز دور از دسترس نیست و بانوان تا رسیدن به فینال و مقابله با 

تیم های قدرتمند به پختگی تاکتیکی می رسند.
رئیس فدراسیون کبدی درخصوص پست ریاست فدراسیون آسیایی اش 
خاطرنشان کرد: برای رسیدن به این کرسی شیر یا خط نکردم و پشت 
قضیه سالیان سال اقدامات است. یکی از آنها میزبانی های جهانی و 
آسیایی، کسب سکوهای جهانی بود و قدرت مدیریت خود را به آنها 
نشان دادیم. از دیپلماسی عاطفی خاصی با کشورها استفاده کردیم اما 
از سوی دستگاه ورزش فقط درخواست داشتم که انتخابات در ایران 
باشد اما نمی دانم بگویم یا نه که از طرف دولت، وزارت ورزش و کمیته 
ملی المپیک کوچکترین حمایتی انجام نشد اما من باز هم انتخابات 
را در ایران برگزار کردم. حتی از آنها نخواستیم رای جمع کنند فقط 
میزبانی خواستیم که ما را در همین امر هم تنها گذاشتند. اینکه گفته 

می شود در کسب کرسی ها حمایت می کنیم فقط شعار بود. چندین بار 
با سجادی، وزیر وقت صحبت کردم ولی اقدامی انجام نشد.

وی گفت: اگر بچه یک آدم سیاسی بودم قهرمان ملی می شدم ولی 
چون پشتوانه سیاسی نداشتم شدم هیچ. یک ساختمان برای اینکه 
است؟  زیادی  چیز  باشد  آسیا  در  ورزش  یک  مقر  میزبان  کشورمان 
بار رئیس شرکت توسعه و  داد. هر  زیادی  به من قول های  سجادی 
تجهیز عوض می شد پیگیری می کردم. هنوز هم امیدوارم سجادی برای 
ما کاری انجام دهد )با خنده(. 6 ماه از انتخابات کنفدراسیون آسیایی 
گذشته ولی هنوز یک نفر از من سوال نکرده که چه کاری کردم. در 
بحث ترکیب تیم ملی به حرف هیچ کسی گوش نمی دهم و هیچ 
کسی را سفارشی در ترکیب تیم ملی قرار نمی دهم و زیر بار حرف هیچ 

آدمی نمی روم.

»رئیس فدراسیون کبدی«:

اگر بچه یک آدم سیاسی بودم قهرمان ملی می شدم!

مردم البرز در محکومیت اهانت به مردم البرز در محکومیت اهانت به 
قرآن کریم به پا خاستندقرآن کریم به پا خاستند

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

تاثیر حمایت از صنایع کوچک در تاثیر حمایت از صنایع کوچک در 
اقتصاد چگونه است؟اقتصاد چگونه است؟

»رییسهیأتفوتبالاستانالبرز«:

مسیر هیأت فوتبال البرز نسبت به مسیر هیأت فوتبال البرز نسبت به 
سال های گذشته تغییر کرده استسال های گذشته تغییر کرده است

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

سند سند راهبردیراهبردی فوتبال ایران چگونه  فوتبال ایران چگونه 
باید تدوین شود؟باید تدوین شود؟

بررسیعواملافزایشقیمتگوشتومرغ؛بررسیعواملافزایشقیمتگوشتومرغ؛

معضل تولید و واسطه گریمعضل تولید و واسطه گری

حرم  ن  ا ئر زا ر  ستوا ا مت  قا بر  حرم   ن  ا ئر زا ر  ستوا ا مت  قا بر  ت  د تشها د شها خ  سر ی  ا د خ ر سر ی  ا د ر
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گزارش

خبر

به دنبال مطرح شدن موضوع تجمیع کارت های بانکی 
شهروندان در کارت  ملی هوشمند اخیرا تفاهم نامه ای 
میان یک بانک و سازمان ثبت احوال امضا شده است 
که شهروندان از این طریق بتوانند به زودی از کارت 

ملی خود به عنوان کارت بانکی نیز استفاده کنند.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از ایسنا، کارت 
ملی هوشمند، مجموعه ای از اطلاعات فردی، هویتی 
امنیتی  تدابیر  علت  به  و  دارد  خود  در  را  زیستی  و 
کارت   نیست. همچنین  قابل جعل  راحتی  به  ویژه، 
الکترونیکی( مزایای بسیاری  )از نوع  شناسایی ملی 
و  دیجیتالی  امضای  امکان  شدن  فراهم  جمله  از 
همچنین تصدیق هویت افراد به شکلی مطمئن تر را 

به همراه دارد.  
کارت های هوشمند ملی می تواند به عنوان یک کلید 
برای کاربردهایی مانند هدفمند کردن  ورود مناسب 
یارانه ها، سلامت الکترونیکی و کاربردهای انتخابات 
و سایر خدمات شهروندی مورد استفاده قرار گیرد و با 
ارائه سه کاربرد اصلی »شناسایی«، »تصدیق هویت« 
و »امضای دیجیتال« این امکان را فراهم می کند تا 

بتوان از آن به عنوان یک ابزار چندکاره استفاده کرد.
برای همین چند سالی است که موضوع تجمیع سایر 
است؛  شده  مطرح  هوشمند  ملی  کارت  در  کارت ها 
درواقع مسئولان بر این باور بودند که ارائه کارت های 
باعث  مردم  به  دستگاه ها  توسط  متعدد  هوشمند 
هدررفت بودجه کشور می شود و حتی در برخی موارد 
یک نهاد چند کارت هوشمند صادر می کند و قدرت 
تجمیع خدمات را در خود ندارد و درنهایت نتیجه این 
اقدام سردرگمی بیشتر مردم در مراجعات اداری است.
کارشناسان حوزه بانکداری الکترونیکی در این زمینه 
تکنولوژیکی  امکان  قالب  در دو  اتفاق  این  معتقدند 
لحاظ  به  که  است  بررسی  قابل  اجرایی  امکان  و 
تکنولوژیکی این امکان وجود دارد که یک کارت هم 
برای احراز هویت و هم برای دیگر مسائل بانکی یا 
خدماتی مورد استفاده قرار بگیرد. در واقع می توان 
تمام کارت های فعلی که در دست مردم است اعم از 
کارت های مغناطیسی و هوشمند را در تنها یک کارت 

هوشمند تجمیع کرد.
این  واقعیت  اجرایی  لحاظ  به  اما  کردند  تأکید  آنها 
است که هر کدام از این کارت های موجود در دست 
مردم، متعلق به یک سازمان یا شرکت خاص است و 
در حال حاضر مدیریت یکپارچه ای که بتوان از طریق 
آن تجمیع کارت ها را انجام داد، فعلا در کشور وجود 
ندارد. هنگامی که همه کارت ها در یک کارت تجمیع 
شوند، زمانی مشکل به وجود می آید که صاحب کارت، 
کارتش را گم کند. او برای سوزاندن و صدور دوباره 
کارت باید با تک  تک سازمان هایی که در آن کارت 
مراحل  کرده،  برقرار  تماس  می دهند،  ارائه  خدماتی 

اداری را طی و تاییدیه بگیرد.
این  در عین حال یک پیشخوان واحد می تواند  اما 
مساله را حل کند، به این صورت که به همه ارگان ها 
و  کرده  گم  را  کارتش  شهروند  فلان  که  کند  اعلام 

درخواست صدور دوباره کارت را انجام دهد.
برخی دیگر هم معتقدند کارت های هوشمند ملی به 
لحاظ فنی در سطحی هستند که بتوانند همه کارت ها 
را در خود جای دهند، اما برای تجمیع کارت ها این 
کافی نیست، چرا که از نظر عملی هر سازمان یا بانکی 
از فرآیندهایی برای صدور و احراز هویت کاربران خود 
استفاده می کند که روند طولانی را برای خود دارد. اما 
نکته منفی آن همانگونه که پیشتر به آن اشاره شد، از 
دست رفتن یکباره اطلاعات هنگام مفقود شدن کارت 
شهروند است که باید برای دریافت مجوز روند اداری 
را  کارت ها  صادرکننده  مختلف  سازمان های  طولانی 

طی کند.
 بانک مرکزی هر از چند گاهی نسبت به اجاره حساب 
می دهد؛  هشدار  غیر  افراد  به  بانکی  کارت های  یا 
که  داده  هشدار  هم  پایتخت  فتای  پلیس  رییس 
به هیچ عنوان کارت خود را در اختیار افراد دیگری 
قرار ندهند و توجه داشته باشند که در صورت اجاره 
کارت بانکی خود در جرائم مجرمانه ای که با آن کارت 
انجام شود، سهیم خواهند بود. بر این اساس پلیس 
هم در کنار هشدار نسبت به اجاره کارت های بانکی، 
راهکاری را برای مقابله با این اقدام ارائه و اعلام کرده 
بود که نظام بانکی و صدور کارت های بانکی باید به 
با  بتواند  نهایت هر فردی  برود که در  سمت وسویی 

کارت ملی خود به عنوان کارت بانکی خرید کند.  
در نتیجه کارت ملی می تواند کار کارت بانکی را انجام 
دهد. این پیشنهاد به نظام بانکی و جزو مطالباتی 
بوده است تا موضوع کارت های بانکی سر و سامان 

داده شود و بخشی از بستر جرم از بین برود.
درنهایت با همه اما و اگرهایی که درباره این موضوع 
همکاری  تفاهم نامه  امضای  با  اخیرا  داشت  وجود 
مشترک میان سازمان ثبت احوال کشور و بانک ملی 
خدماتی  کارت های  تجمیع  ایران  اسلامی  جمهوری 
در کارت ملی هوشمند کلید خورد. از موضوعات این 
تفاهم نامه می توان به تبادل اطلاعات برای عملیاتی 
و  بانکی  کارت  جای  به  ملی  هوشمند  کارت  شدن 
طراحی و تولید سلول های متناظر از جمله سرویس 
از  اثر انگشت کارت ملی، بهره برداری بانک  تطبیق 
سامانه استعلام الکترونیکی هویت انفرادی، استعلام 
نشانی افراد و سامانه پایگاه سببی و نسبی و تدوین 
و ارائه کسب و کار مبتنی بر احراز هویت غیر حضوری 

اشاره کرد.
در این راستا از سوی بانک طرف تفاهم نامه اعلام 
از دغدغه های  شده بحث کارت ملی هوشمند یکی 
احوال  ثبت  سازمان  تدبیر  با  بوده  گذشته  سال های 
چاپخانه بانک ملی چاپ کارت های ملی هوشمند را 
در دستور کار قرار داده تا به عنوان دستگاه همکار این 
خدمات را به شهروندان ارائه کند. همچنین سرمایه 
بحث های  در  مشترک  و  آتی  پروژه های  در  گذاری 
هویتی و سببی نسبی به صورت مشترک با سازمان 
ثبت احوال انجام خواهد شد تا در جهت تحقق دولت 

الکترونیک گام موثری را برداشته شود.
نامه  تفاهم  امضای  و  اقدام  این  با  بنابراین 
و  احوال  ثبت  سازمان  میان  مشترک  همکاری 
بانک ملی جمهوری اسلامی ایران و آغاز تجمیع  
کارت های خدماتی در کارت ملی هوشمند این 
طریق  این  از  شهروندان  که  دارد  وجود  انتظار 
بتوانند از کارت ملی خود در آینده به عنوان کارت 

بانکی استفاده کنند.

مهرداد تیموری

سرمقاله

»دنیای هوادار«  گزارش می دهد؛

طرح تجمیع کارت های بانکی چه شد؟

گهی: 1470781 شناسه آ

مدیرمسئول

بررسی عوامل افزایش قیمت گوشت و مرغ؛

معضلتولیدوواسطهگری

سرانه مصرف گوشت و مرغ در ایران به پایین ترین حد خود 
طی چند سال گذشته رسیده و در این جستار، قصد دارم 
عواملی که موجب افزایش قیمت گوشت و مرغ در بازار 

می شوند را در سیاهه ای کوتاه بررسی کنم. 

علل افزایش قیمت

-  افزایش قیمت تولید: با توجه به افزایش هزینه های 
قیمت  هزینه ها،  جبران  قصد  به  تولیدکنندگان  تولید، 
گوشت و مرغ را افزایش می دهند. به عنوان مثال، افزایش 
قیمت خوراک دام، داروهای دامپزشکی و حیثیت های 

دیگر موجب افزایش قیمت محصول می شود.

به علت  و مرغ  تولید گوشت  تولید: کاهش  - کاهش 
مشکلاتی مانند بیماری های مرغداری یا کمبود منابع 
تولیدکنندگان، نیز می تواند عاملی برای افزایش قیمت 
باشد. این موضوع باعث کمبود این محصولات در بازار 

می شود و قیمت آن ها را افزایش می دهد.

- تغییرات اقتصادی: تغییرات در نرخ ارز، نرخ بهره و سایر 
عوامل اقتصادی می تواند تأثیری در افزایش قیمت گوشت 
و مرغ داشته باشد. به عنوان مثال، افزایش نرخ ارز می تواند 
نرخ واردات خوراک دام را افزایش دهد و این موضوع باعث 

افزایش قیمت گوشت و مرغ در بازار داخلی شود.

پیشنهادات برای کاهش قیمت

مرغ،  و  گوشت  قیمت  کاهش  برای  تولید:  افزایش   -
تولیدکنندگان باید توان تولید خود را افزایش دهند. این 
می تواند از طریق ارتقاء تکنولوژی تولید، افزایش سرمایه 

گذاری و گسترش محصول باشد.

- کاهش واسطه گری: برای کاهش قیمت گوشت و مرغ، 
اضافی  تا هزینه های  داد  را کاهش  واسطه گری  باید 
کاهش یابد و خرید مستقیم از تولیدکنندگان ترویج یابد.

- واردات محصولات: افزایش واردات محصولات گوشت و 
مرغ می تواند مشکل کمبود این محصولات را حل کرده و 
قیمت آنها را کاهش دهد. این امر نیاز به توافقات تجاری 

با کشورهای دیگر دارد.

با اعلام »مرکز اطلاع رسانی وزارت کشور«؛

معاونسیاسیوزارتکشور
تغییرکرد

مرکز اطلاع رسانی وزارت کشور در خبری کوتاه بر روی 
خروجی خود، از تغییر محمدرضا غلامرضا معاون سیاسی 
این وزارتخانه خبر داد. »محمدرضا غلامرضا« ۱۲ تیر ۱۴۰۱ 
جایگزین محمدباقر خرمشاد در معاونت سیاسی وزارت 
کشور شده بود. خردادماه سال جاری، معاون سیاسی 
وزارت کشور در بخشنامه ای تصریح کرده بود: »فرمانداران، 
بخشداران و معاونین فرماندار ضمن تداوم پیشبرد امور 
اقتصادی،  در حوزه های مختلف عمرانی،  شهرستان ها 
مجلس  محترم  نمایندگان  با  روابط  در  و…  توسعه ای 
در مدت باقی مانده تا انتخابات برای پیشگیری از هر 
معیت  و  عدم همراهی  به  نسبت  گونه سوءبرداشت، 
نماینده محترم در حوزه انتخابیه در موضوعات و جلسات 
شائبه دار، حساسیت و دقت لازم را داشته باشند.« این 
بخشنامه با واکنش تند نمایندگان مواجه و آن ها خواستار 
برکناری معاون سیاسی وزارت کشور و یا استیضاح وزیر 

شده بودند.

   
یادوخاطرهشهداءبویژهسردار»احمدرضاقدبیبهاباد«که24مردادماه

1361در»اشـــنویه«بهمقامشــامخشـهادتنائلگشت،گرامیباد

دکتر انسیه خزعلی، معاون رئیس جمهور در امور زنان 
و خانواده ضمن عیادت از مادر جوان مینودشتی که 
صاحب فرزندان پنج قلو شده است، گفت: »در بودجه 
سال ۱۴۰۲ مقرر شده برای خانواده های دارای فرزندان 
۴ قلو به بالا، مسکن رایگان واگذار شود که این قانون، 

مجزا از قانون جوانی جمیت است، چرا که در قانون 
صورت  به  هستند  مکلف  والدین  جمعیت،  جوانی 
اقساط هزینه مسکن را بپردازند، اما در این طرح ویژه، 
واگذاری مسکن به خانواده ۴قلوها و بیشتر، به صورت 
انجام می شود.« زوج مینودشتی، که  رایگان  کاملا 

دارای یک فرزند پسر ۶ ساله بودند، روز گذشته صاحب 
فرزندان پنج قلو شدند که در بخش نوزادان)NICU( تحت 
مراقبت های ویژه هستند و اسامی این فرزندان نیز بنا به 
نامه تقدیمی این زوج به رهبر معظم انقلاب به نامهای 

زهرا، سارا، مریم، احمد و محمد نامگذاری شده است.

واگذاری مسکن »رایگان« به خانواده های دارای فرزندان 
چهارقلو به بالا

محض اطلاع

خبر اول
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اجتماعی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تاثیر حمایت از صنایع کوچک در اقتصاد چگونه است؟

ن ذره ب�ی

 

امروزه مشکلات معیشتی مردم یکی از مهم ترین 
مسائل کشور است. بدون شک صنایع کوچک و 

متوسط با طیف متنوعی از تولید محصولات 
و خدمات می توانند، نقش بی بدیلی در 

حل این معضل ایجاد کنند و زمینه 
سرمایه  کمترین  با  شغل  ایجاد 
از  برای حمایت  آورند.  فراهم  را 
کسب و کارهای خرد، باید سه 
برنامه حمایتی جدید در حوزه 
و  اجاره  انواع  مالیات،  های 

انواع بیمه تهیه کرد. 

هوادار«؛  »دنیای  گزارش  به 
و  کوچک  نقش صنایع  امروزه 

مولد  اشتغال  ایجاد  در  متوسط 
و پایدار، رونق تولید و خودکفایی 

صنایع  است.  بی بدیل  اقتصادی 
کوچک و متوسط از طریق چهار کانال 

کارآفرینی، نوآوری و تغییر فناوری، پویایی 
صنعت و در نهایت ایجاد فرصت های شغلی 

به  تاثیرگذارند.  کشور  اقتصاد  بر  درآمد  افزایش  و 
علاوه شدت یافتن رقابت جهانی، افزایش بی اطمینانی 
و تقاضای فزاینده برای محصولات متنوع باعث شده 

است که اقبال به این صنایع بیشتر شود. در جوامع در 
حال توسعه و حتی توسعه نیافته، صنایع کوچک به دلیل 
کمک به افزایش اشتغال و توسعه اقتصادی نقش بسیار 

پررنگ و بسزایی دارد. 
بهره وری،  حداکثر  و  اندک  سرمایه  با  صنایع  این 
داده  اختصاص  به خود  را  اشتغال  بیشترین سهم 
و با ایجاد موقعیت های شغلی جدید، فرصت های 
مختلف  مناطق  در  جوانان  برای  را  برابر  درآمدی 
صنایع  از  حمایت  بنابراین  می کنند.  ایجاد  کشور 
و  نوآوری  اشتغال،  افزایش  ساز  زمینه  کوچک، 
تولید است. کسب وکارهای کوچک و متوسط که 
گستره وسیعی از مشاغل نوآور و پویا و روبه رشد 

را دربرمی گیرند، به عنوان عامل توسعه اقتصادی و 
اجتماعی مطرح هستند. بی شک صنایع کوچک و 

متوسط به عنوان بخش مهم و ضروری در اقتصاد هر 
کشوری شناخته می شوند.

بسیاری از کشورها با آگاهی از نقش و تاثیر این نوع 
صنایع و اتخاذ سیاست های حمایتی و برنامه ریزی 
مناسب به گسترش و رونق صنایع کوچک و متوسط 
کمک کرده و تحولات مثبتی را در صنعت خود به 
صنایع  درصد   ۹۰ از  بیش  ایران  در  آوردند.  وجود 
برمی گیرد،  در  متوسط  و  کوچک  صنایع  را  کشور 
این صنایع نقش مهمی در توسعه اقتصاد کشور و 
بحث اشتغالزایی ایفا می کنند و از آنجایی که نیاز 
به سرمایه اولیه بالایی ندارند، فشار مالی سنگینی 
از  حمایت  شک  بدون  کنند.  نمی  وارد  دولت  به 

صنعتگران و کارآفرینان شاغل در این صنایع سبب 
خواهد شد که تغییرات بنیادین در اقتصاد کشور و 
ایجاد کنند و همچنین  اقتصاد مقاومتی  تحقق 

موجب گسترش عدالت اجتماعی می شود. 
پایه  بر  که  ها  بنگاه  اینگونه  در  اقتصادی  رونق 
دارند،  کار  نیروی   ۱۰ از  کمتر  علمی  تعریف 
ایجاد  همگون  صنوف  در  سالم  رقابتی 
می کند و خروجی این رقابت سالم 
تولیدات با کیفیت در بخش های 
مختلف اقتصادی است. از طرفی 
بودن  کوچک  خصوصیات 
شود  می  باعث  صنایع  این 
و  کنند  کار  تر  تخصصی  که 
یک  بزرگ  صنایع  همچون 
کارهای  از  گسترده  طیف 
صنعتی را انجام نمی دهند. 
لحاظ  به  کوچک  صنایع 
و  تر  چابک  کوچکی،  همین 
در  و  هستند  پذیرتر  انعطاف 
محصولی  اگر  مختلف  شرایط 
مواجه  مشکل  با  و  کنند  تولید 
دیگری  را  محصول  بلافاصله  شوند، 
که مورد نیاز است، جایگزین آن کرده و 

به تولید می پردازند. 
آنچه مسلم است وجود کسب و کارهای کوچک 
اقتصاد  و  دارد  کشوری  هر  اقتصاد  در  مهمی  نقش 
پویا و مولد در گرو ابزار های حمایتی و عملی دولت 
از صنایع کوچک است. هرچند می توان گفت کمبود 
عمده مشکلات صنعتگران  اصلی  علت  مالی  منابع 
و تولیدکنندگان کشور ما نیست یا بهتر اشاره کنیم 
همه مشکلات صنعتگران با مسائل مالی حل نخواهد 
شد. در واقع در سایر حوزه ها از جمله در امور صادراتی 
باید به صنایع کوچک کمک شود و موانع قانونی با 
توجه به اهمیت این موضوع برداشته شود و به جای 
دنبال مشوقات صادراتی  به  پا گیر  و  قوانین دست 
به  صنعتی  کشور  یک  داشتن  برای  قطعا  باشیم. 
از  بیشتر  که حمایت  داریم  نیاز  مختلفی  اهرم های 
صنایع کوچک یکی از مهم ترین گام ها برای پیمودن 

مسیر صنعتی شدن کشور است.

گزارش

سارا نصرتی

شهید  پزشکی  علوم  دانشگاه  -استاد  شفیق«  »نوید 
 ۵.۱.EG :بهشتی- در مورد زیرسویه جدید اومیکرون گفت
یکی از زیرسویه های اومیکرون BA.۵ است که اولین 
بار در فوریه ۲۰۲۳ شناسایی شد و از آن زمان موارد 
ابتلاء به آن به طور پیوسته در حال افزایش بوده است. 
این زیرسویه حاوی جهش هایی است که باعث افزایش 
توانایی فرار از پاسخ ایمنی می شود. EG.۵.۱ نخستین 
بار در انگلستان شناسایی شده و سپس در سایر کشورها 
از جمله آمریکا گسترش یافته است. هنوز مشخص 
نیست که آیا این زیر سویه منجر به بیماری شدیدتری 
نسبت به سایر زیرسویه های اومیکرون می شود یا خیر 
بنابراین انتظار می رود واکسن های فعلی همچنان در 
برابر EG.۵.۱ محافظت قابل قبولی ارائه کنند. زیرسویه به 
صورت غیررسمی در شبکه های اجتماعی »اریس« لقب 
گرفته که بر اساس رویه سازمان جهانی بهداشت برای 
نام گذاری واریانت ها با استفاده از الفبای یونانی است. 
اریس همچنین نام الهه ای یونانی است که الهه نزاع به 

حساب می آید. این لقب احتمالاً به آشفتگی و تلاطمی 
که این زیرسویه ممکن است ایجاد کند، اشاره دارد. 
زیرسویه جدید اومیکرون یک سویه نگران کننده است 
که ممکن است باعث شود عفونت های بیشتر، شدیدتر 
و مقاوم تر شود، هنوز مطالعات کافی بر روی این سویه 
انجام نشده است، اما شواهد اولیه نشان می دهد که 
اومیکرون دارای نرخ انتقال بالاتری نسبت به سویه های 
قبلی است. برخی از علائم شایع زیرسویه جدید عبارتند 
از آبریزش بینی، سردرد، خستگی، عطسه، گلودرد و 
تعرق شبانه. برخی از این علائم مشابه سرماخوردگی 
هستند، علاوه بر علائم ذکر شده، اسهال، حالت تهوع و 
استفراغ نیز از علائم رایج اومیکرون گزارش شده است 
،بنابراین تشخیص دقیق نیاز به تست PCR دارد. برای 
پیشگیری و کاهش خطر ابتلاء به اومیکرون، توصیه 
می شود که رعایت پروتکل های بهداشتی مانند استفاده 
جامعه،  گروه  و حساس  بیمار  افراد  برای  ماسک  از 
فاصله گذاری اجتماعی و شستشوی دست را داشته 

واکسیناسیون  وجود،  صورت  در  همچنین،  باشید. 
یا تقویت واکسن را در نظر بگیرید. در مورد احتمال 
جهش خطرناک اومیکرون و افزایش ناگهانی مرگ و 
میر، باید اذعان کنم که این سناریو صرفاً یک احتمال 
تئوریک است و در حال حاضر شواهد کافی برای تأیید 
آن وجود ندارد. ویروس های RNA مانند کرونا مستعد 
جهش هستند، اما اکثر جهش ها تأثیر منفی یا خنثی 
بر ویروس دارند. احتمال اینکه جهشی به طور اتفاقی 
منجر به افزایش شدید شدت بیماری شود، بسیار پایین 
است. علاوه بر این، اومیکرون تاکنون نشان داده که 
نسبت به سایر سویه ها ملایم تر است. بنابراین بعید 
به نظر می رسد که ناگهان جهشی خطرناک پیدا کند. 
همچنان نظارت دقیق بر تحول ویروس ضروری است، 
در حال حاضر نگرانی از یک موج ناگهانی مرگ ومیر 
رعایت  بر  ترس،  جای  به  است  بهتر  و  ندارد  وجود 
پروتکل های بهداشتی و واکسیناسیون تمرکز کنیم تا 

کنترل بهتری بر همه گیری داشته باشیم.

کاوش

آنچهبایددربارهزیرسویهجدیدکرونابدانید

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

تسهیلسفرزائراناربعینبا
خودروهایشخصی

باشگاه خبرنگاران جوان- طبق اعلام قرارگاه اربعین، امسال 
سفرهای اربعین از اول ماه صفر مصادف با ۲۷ مرداد ماه 
شروع می شود و تا ۲۵ شهریور ماه ادامه دارد. امسال 
مدت زمان اجرای طرح اربعین چند روز افزایش یافته تا 
زائران برای بازگشت با مشکل مواجه نشوند. وزارت راه 
وشهرسازی تمهیدات گسترده ای را برای جابه جایی زائران 
در نظر گرفته به طوری که از ظرفیت تمامی دستگاه ها در 
بخش های حمل ونقل جاده ای، هوایی، ریلی و دریایی در 
این ایام استفاده می کند و تمامی بخش ها ملزم هستند 
پای کار بیایند. یکی از مهم ترین این بخش ها حوزه 
حمل ونقل جاده ای است که ۹۰ درصد از جابه جایی ها 
در ایام اربعین از این طریق صورت می گیرد و تعداد زیادی 
از زائران برای آنکه با مشکلات ناشی از نبود اتوبوس در 
هنگام بازگشت مواجه نشوند با خودرو و وسیله شخصی 
به مرزها مراجعه می کنند. پیش بینی می شود که  در ایام 
اربعین حسینی امسال چهار میلیون ایرانی به کشور عراق 
سفر کنند که تعداد سه میلیون و ۸۰۰ هزار نفر از طریق 

محورهای مواصلاتی به مرزها می روند.

در حال حاضر ۶ مرز تمرچین، خسروی، باشماق، مهران، 
چذابه و شلمچه برای اربعین امسال فعال شده که برخی 
از این مرزها به دلیل امنیتی در ساعات خاصی باز و تردد 
از آنها انجام می شود. امسال سازمان راهداری علاوه بر 
تامین ناوگان عمومی حمل ونقل جاده ای، تمهیدات 
گسترده ای هم برای مسیرها و پایانه های مرزی جهت 
تسهیل و رفاه زائرانی که با خودروی شخصی تردد می 
کنند در دستور کار خود قرار داده است. به گفته داریوش 
امانی، رئیس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای، 
این سازمان در حوزه تامین زیرساخت ها، فراتر از تعهدات 
خود عمل کرده است و اقداماتی در زمینه ایمن سازی و 
نگهداری محورهای مواصلاتی منتهی به پایانه های مرزی 
اربعین، تامین امکانات مورد نیاز، تجهیز پایانه های مرزی 
به مه پاش، تونل های خنک کننده، نصب سایبان، آبسردکن، 
تامین امکانات بهداشتی و ... انجام گرفته و بیش از ۳۰۰۰ 
میلیارد تومان اعتبار ابلاغ شده است. در حالی که برای 
نگهداری ایمنی و اصولی محورهای مواصلاتی کشور ۲۳۰ 
همت اعتبار نیاز است، امسال با وجود افزایش ۳۰ تا ۳۵ 
درصدی اعتبارات در مقایسه با سال گذشته، همچنان با 

کمبود اعتبارات مواجه هستیم.

در  مشکلات  عمده  از  یکی  زائران  از  بسیاری  گفته  به   
هنگام سفر با خودروهای شخصی، مسئله نبود پارکینگ در 
پایانه های مرزی بود که به گفته مهرداد بذرپاش، وزیر راه 
وشهرسازی امسال در راستای بهبود وضعیت تردد خودروهای 
شخصی در مرزها ظرفیت پارکینگ ها افزایش یافته است. 
در سال گذشته پارکینگ پایانه برکت ظرفیت ۶۰ هزار دستگاه 
خودرو داشت اما امسال به ظرفیت این پایانه ۴۰ هزار دستگاه 
اضافه شده و مجموعا ظرفیت این پارکینگ به ۱۰۰ هزار خودرو 
رسیده است. در پایانه شهید سلیمانی یا مرز مهران، هم تعداد 
گیت های ورودی و خروجی با توافق کشور عراق افزایش یافته 
و هم تعداد مه پاش ها و تجهیزات خنک کننده و چشمه های 

سرویس بهداشتی به میزان قابل توجهی بیشتر شده است.

ایام  در  مهران  برای  اتوبوس  های  بلیت  فروش  پیش 
اربعین از روز شنبه آغاز شده و قیمت مصوب نرخ بلیت 
۵۰۰ تا ۶۸۰ هزار تومان اعلام شده است. در این خصوص 
سازمان  حمل ونقل  دفتر  مدیرکل  جوان،  باقر  داریوش 
راهداری گفت: حدود ۶هزار دستگاه اتوبوس که امکان 
تردد در مسافت های طولانی را دارند در ایام اربعین به 
کار گرفته ایم و نظارت های خود را برای جلوگیری از 
ایجاد مشکل برای زائران افزایش داده ایم. امسال زائران 
می توانند بلیت های برگشت خود را از طریق رزرو برنامه 
ریزی کنند و برای زائرانی که از قبل بلیت تهیه نکرده اند 
هم امکان فروش بلیت در پایانه ها را فراهم کرده ایم تا 

مشکلی در این بخش ایجاد نشود.

پیشفروشبلیتپروازهایاربعین
سخنگوی شرکت هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران گفت: پیش فروش بلیت پروازهای های اربعین با نرخ مصوب از ۲۶ مرداد 
ماه آغاز می شود. نرخ مصوب پروازهای اربعین برای بازه زمانی ۲۷ مرداد تا ۲۰ شهریور ۱۴۰۲ تعیین شده و همه شرکت های 

هواپیمایی موظف هستند تا ۲۴ ساعت بعد از مجوز پرواز نسبت به فروش بلیت با نرخ مصوب به عموم اقدام کنند.
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سندمالکیتبرای۶۷۱هکتارازاراضیدولتیطالقانصادرشد
رئیس اداره راه و شهرسازی طالقان از صدور اسناد مالکیت برای ۶۷۱ هکتار از اراضی دولتی این شهرستان خبر داد و اظهار 
داشت: اسناد مالکیت برای اراضی دولتی به مساحت ۶۷۱ هکتار صادر شد.  در ۷ ماه گذشته سال جاری پیگیر اخذ و تحصیل 
اراضی دولتی بودیم و این امر منجر به صدور اسناد به نام دولت به مساحت ۶۷۱ هکتار به تعداد ۷ پلاک اصلی و ۶۹ قطعه شد.

ی نشست خ�ب

استان،  فوتبال  هیأت  رییس  بیک وردی،  منصور 
روز یکشنبه در نشست خبری با اصحاب رسانه البرز 
که در مجموعه ورزشی شریعتی برگزار شد، ضمن 
اداره کل  با  اختلاف  هرگونه  خبرنگار،  روز  تبریک 
ورزش و جوانان استان را تکذیب کرد و اظهار داشت: 
اداره کل ورزش و جوانان تمام قد از هیأت فوتبال 

البرز حمایت می کند.

وی در ادامه با اشاره به اینکه، مسیر هیأت فوتبال 
نسبت به سال های گذشته تغییر کرده است، افزود: 
خوشبختانه در فوتبال البرز قانون برای همه یکسان 
است و هیچ گونه رانتی در هیأت فوتبال وجود ندارد.

ورزش  اینکه  بیان  با  استان  فوتبال  هیأت  رییس 
البرز نیازمند حمایت های بیشتری از سوی مسئولان 
پیشنهاد  راستا  همین  در  کرد:  نشان  خاطر  است، 
تشکیل کارگروه حامی ورزش استان البرز را داده ایم 
و اگر دستگاه هایی چون صداوسیما، امور مالیاتی، 
و  ورزش  استاندارد،  صنعتی،  شهرک های  شرکت 
رسانه های  و  خانه مطبوعات  و  اصناف  جوانان، 
استان حضور داشته باشند می توانند در این کارگروه 
منسجم تر در راستای ارتقای سطح ورزش البرز تلاش 
کنند. برای مثال اکنون در استان البرز سه هزار و 
 ۵۰۰ حداقل  دارد،  وجود  فعال  صنعتی  واحد   ۵۰۰
واحد صنعتی و تولیدی بزرگ و دارای برند معتبر 
داریم که بودجه های بالایی می گیرند که اگر پای کار 
ورزش باشند بسیاری از مشکلات ما رفع می شود، 

امیدواریم بتوانیم با تشکیل این کارگروه بخشی از 
معضلات ورزش البرز را بررسی و رفع کنیم.

بیک وردی با اشاره به اینکه در استان البرز بالغ بر 
هزار و پانصد مسابقه در طول سال برگزار می شود، 
از پنج  البرز  اظهار داشت: تعداد تیم های فوتبال 
تیم در سال های گذشته اکنون به ۲۵ تیم رسیده 
است، ضمن اینکه از ۳۶ داور بین المللی فوتبال 
چهار داور از البرز هستند، در بحث بانوان نیز هیچ 
کم کاری صورت نگرفته است و از تیم های فوتبال 
بانوان البرز نیز ۲۱ نفر به تیم های ملی راه یافته اند 
که ۹ نفر آنان در گروه سنی بزرگسالان هستند که 

همه اینها افتخارات بزرگی برای فوتبال البرز است.
آیین نامه،  طبق  گفت:  البرز  فوتبال  هیأت  رییس 

هیأت فوتبال حق تیمداری ندارد، اما در سال های 
اخیر تمام تلاش ما بر این بوده که البرز، نمایندگان 
نیز  اکنون  باشد،  داشته  فوتبال  در  شایسته ای 
استان  در  سایپا  حضور  برای  متعددی  جلسات 
هستیم  قرارداد  عقد  مرحله  در  و  داشته ایم  البرز 
که امیدواریم به زودی شاهد حضور این باشگاه در 
استان البرز باشیم. اما بخش عمده ای از این اتفاق 

به رویکرد مسئولین بالادستی ارتباط دارد.
وی در پایان در خصوص تیم شهدای رزکان، گفت: 
تیم  مدیرعامل  که  است  این  بر  ما  تلاش  تمام 
شهدای رزکان را متقاعد کنیم اما اگر یک درصد 
متقاعد نشدند این تیم باید به داخل استان واگذار 

شود.

»رییس هیأت فوتبال استان«:

مسیر هیأت فوتبال البرز نسبت به 
سال های گذشته تغییر کرده است

دبیر تحریریه 

نقل قول
»مدیرکل ورزش و جوانان استان«: حضور سایپا 

در البرز قطعی است

بازگشتسایپابهخانه
»بهزاد فروغی« -مدیرکل ورزش و جوانان البرز- گفت: حضور 
تیم فوتبال سایپا در البرز برای فصل جدید لیگ کشور 
قطعی شده است، ضمن آنکه تیم والیبال سایپا نیز در 
استان البرز به فعالیت خود ادامه خواهد داد. از ابتدای 
امسال ۲ درخواست از سوی باشگاه های سایپا و پیکان 
برای حضور در البرز به دست ما رسید و پس از بررسی های 
لازم و با توجه به سابقه حضور خوب و درخشان سایپا در 
کرج، حضور این تیم را پذیرفتیم. با توافقی که مدیریت 
باشگاه سایپا داشتیم مسابقات تیم فوتبال سایپا در لیگ 
و جام حذفی به میزبانی ورزشگاه انقلاب و مسابقات تیم 
لیگ برتری والیبال هم در سالن انقلاب برگزار خواهد شد. 
همچنین توافق کرده ایم که باشگاه سایپا از چند رشته 
ورزشی در البرز از جمله کاراته و تکواندو هم حمایت کند 
تا ورزشکاران در لیگ کشور مسیر قهرمانی را بیش از پیش 
طی کنند. قرار است از ورزشکاران و مربیان بومی هم 
استفاده کنند چرا که سایپا سال ها سابقه حضور در کرج را 
دارد با این اتفاق ایجاد انگیزه در جوانان به ویژه ورزشکاران 

بیشتر می شود.

گفتنی است؛ تیم سایپا سال ها سابقه حضور در کرج را دارد 
و در این شهر به مقام قهرمانی مسابقات لیگ برتر کشور هم 
رسیده و به مسابقات آسیایی هم راه یافت بود. سایپا پیش از 
انتقال به کرج، بیشتر دیدار های خود را در وزشگاه های آزادی 
و شهید شیرودی تهران انجام می داد و پس از انتقال به کرج 
در چند سال نخست، ورزشگاه دکتر شریعتی کرج میزبان 
بازی های تیم فوتبال سایپا بود. با ساخت ورزشگاه انقلاب 
کرج، ورزشگاه خانگی تیم سایپا در لیگ برتر ایران به این 
ورزشگاه انتقال یافت و در سال ۱۳۸۶ در این ورزشگاه با برد 
۲ بر صفر برابر تیم مس کرمان، قهرمان لیگ برتر شد. در سال 
۱۳۹۴، با نقل مکان کردن این تیم به تهران، بازی های خانگی 
این تیم در ورزشگاه دستگردی واقع در شهرک اکباتان برگزار 
شد. از مهم ترین افتخارات باشگاه فوتبال سایپا می توان به 
۳ قهرمانی لیگ فوتبال ایران، ۱ قهرمانی جام حذفی فوتبال 
ایران، ۱ قهرمانی سوپر جام فوتبال تهران و همچنین یک 

عنوان چهارمی لیگ قهرمانان اسیا اشاره کرد.

رحیم خاکی، مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان البرز، با اشاره 
به اینکه اخیرا حاشیه هایی در مورد بسته بودن محوطه کاخ مروارید ایجاد شده، گفت: 
دادستانی البرز توصیه های درست و ضابطه مندی را در خصوص مباحث مدیریت 
فرهنگی محوطه کاخ مروارید به خصوص در بحث رویدادهای فرهنگی و هنری ارائه 
کرده اند که این اداره کل در تلاش است تا با استفاده از ابزارهای مدیریتی و خرد جمعی 

اهداف فوق را محقق سازد.
مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی  استان البرز با اشاره به تأکیدات 
و دستور دادستان البرز مبنی بر ضرورت بهینه سازی مدیریت رویدادهای فرهنگی 
و ایمن سازی کاخ در جریان مرمت، افزود: جهت تحقق این امر شورایی مرکب از 
صاحب نظران فرهنگی و نمایشگاهی بر جریان اجرای رویدادهای محوطه کاخ مروارید 

سیاست گذاری و نظارت خواهد داشت.
رحیم خاکی گفت: با توجه به اینکه بخش هایی از ساختمان کاخ مروارید مورد مرمت 
و بازسازی قرار گرفته است، به دلیل تجهیز کارگاه، ایمن سازی و مدیریت بهینه مرمت 
بخش هایی از ساختمان اصلی، مجموعه تا اطلاع ثانوی تعطیل شده که پس از 

تکمیل مراحل تجهیز، محوطه کاخ به زودی بازگشایی می شود.
وی با تأکید بر ضرورت اطلاع رسانی درست از اخبار و رویدادهای میراث فرهنگی 
و گردشگری از خبرنگاران و اصحاب رسانه خواست تا اطلاعات صحیح را از مبادی 

روابط عمومی اداره کل استان البرز پیگیری کنند.

نقل قول

»مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان« خبر داد:

بازگشاییمحوطهکاخمرواریدمهرشهردرآینده

رییس هیأت فوتبال استان با بیان اینکه ورزش البرز نیازمند حمایت های بیشتری از سوی مسئولان است، خاطر نشان 
کرد: در همین راستا پیشنهاد تشکیل کارگروه حامی ورزش استان البرز را داده ایم و اگر دستگاه هایی چون صداوسیما، 
امور مالیاتی، شرکت شهرک های صنعتی، استاندارد، ورزش و جوانان، اصناف و خانه مطبوعات و رسانه های استان 

حضور داشته باشند می توانند در این کارگروه منسجم تر در راستای ارتقای سطح ورزش البرز تلاش کنند.

مالک  طرف  از  وکالت  به  بخت  منصور  سام  آقای 
عباس منصور بخت به شماره وکالتنامه ۲۸۲۹۳ مورخ 
1401/09/14 دفترخانه ۲۲۱ کرج ضمن تسلیم دو برگ 
سند  که  است  نموده  اعلام  شده  تصدیق  استشهادیه 
باستثنای  سهم   ۴۹۸۴ از  مشاع  سهم   ۷۱۲ مالکیت 
بهای ربع عرصه و اعیان ششدانگ یک قطعه زمین به 
مساحت ۴۹۸۴ متر مربع قطعه ۱ تفکیکی به شماره 
۸۵۸۸ فرعی از ۳۶۲ اصلی مفروز از پلاک ۱۱۵ فرعی 
از اصلی مذکور واقع در اراضی محمد آباد جزء حوزه 
ثبتی شهرستان کرج که برابر انحصار وراثت به شماره 
226/61/92 مورخ 1392/07/20 مالکیت متقاضی قرار 
گرفت به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای 
مراتب  لذا  است.  نموده  المثنی  مالکیت  سند  صدور 
به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه 
چنانچه  تا  شود  می  آگهی  نوبت  یک  در  ثبت  قانون 
کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام 
انتشار  تاریخ  از  باشد  مذکور  ملک  به  نسبت  معامله 
این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات 
مقرر  مدت  ظرف  چنانچه  است  بدیهی  گردد  عمل 
اصل  اعتراض  صورت  در  یا  و  نشود  واصل  اعتراضی 
سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنى طبق مقررات به 

متقاضی تسلیم خواهد شد.

شناسه آگهی: 1548066
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 2 کرج

گهی فقدان سند مالکیت آ
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گزارش

سینمای دینی یکی از مهم ترین گونه های سینمایی 
مذهبی،  انگاره های  از  فارغ  که  دنیاست  تمام  در 
نوعی جریان تبلیغاتی نیز به حساب می آید. این گونه 
و  برنامه ریزی  خود،  گسترده  ساختار  به واسطه  آثار 
هزینه های بسیاری را می طلبند که این ملزومات، 
مسیر  در  را  ناملایماتی  منابع،  کمبود  به  توجه  با 
اتفاق،  این  که  است  زده  رقم  گونه  این  تولیدات 

مطلوب سینمای ایران نیست.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از ایرنا، سینمای 
دینی در هر کشوری، بسته به جریان اعتقادی آن 
دارد.  متفاوتی  مشخصه های  و  تعاریف  کشور، 
برخی کشورها، سبقه دینی خود را به کار می گیرند، 
دینی  سینمای  با  را  حماسی  وجوه  دیگر  برخی 
می زنند  نمادسازی  به  دست  برخی  می کنند،  خلط 
و... در کشور ما اما سینمای دینی، با وجودی که 
سابقه ای طولانی دارد اما تداوم چندان حرفه ای به 
عنوان  تحت  هیچ گاه  لازمه  این  است.  ندیده  خود 
برهه های  در  و  نشده  دنبال  ما  در سینمای  جریان 
را  تکانه هایی  موقت،  موجی  صورت  به  مختلف، 
موجب شده است. بنابراین نخستین نکته ای که در 
مطرح  ایران  در  دینی  آسیب شناسی سینمای  باب 
است، عدم دغدغه مندی جریان ساز مدیران و فعالان 
سینمایی این حوزه است که در وهله نخست اجازه 
نداده تا تولیدات این حوزه به حدی از تکثر برسند تا 

بتوان شاهد یک جریان سازی مطلوب بود.
رخ  ما  سینمای  در  اتفاقی  چنین  چرا  اینکه  در 
کرد.  اشاره  منابع  کمبود  بحث  به  می توان  نداده، 
بودجه،  نبود  از  همواره  دینی،  سینمای  فعالان 
امکانات و حتی عدم همراهی برخی مسئولان، ابراز 
گلایه کرده اند. کافی است در این زمینه، نگاهی به 
مساله  این  ابعاد  تا  بیندازیم  دینی  آثار  مهم ترین 
روشن تر شود. مثلا ملک سلیمان که با مرارت های 
حدود  اینکه  وجود  با  و  رسید  تولید  به  بسیاری 
این فیلم  تولید فصل دوم  انتشار خبر  از  ۱۵ سال 
می گذرد، اما هنوز اتفاقی برای آن رخ نداده است یا 

فیلم رستاخیز که مشکلات بسیاری در مسیر تولید و 
پس تولید آن رقم خورد. این اتفاق حتی برای فیلمی 
نیز  دیگر  دو فصل  بود  قرار  که  مانند محمد )ص( 

داشته باشد، تکرار شد و به فرآیند تولید نرسید.
تلویزیونی  دینی  تولیدات  در  معضل  این  البته 
نیز به وضوح قابل مشاهده است. مشکلاتی که 
در مسیر یوسف پیامبر رقم خورد و پس از آن 
پروژه عظیم موسی )ع( که چندین سال به دلیل 
ماند.  مسکوت  تقریبا  امکانات،  و  بودجه  نبود 
درحالی که انتظار می رفت تا نهایت همکاری با 
چنین پروژه هایی که کارگردانان و تصمیم گیران 

سرشناسی را به خود می دید، شود اما این اتفاق 
از  که  دینی  پروژه های  روال  اگر  حال  نداد،  رخ 
حضور چهره های سرشناس برخوردار نیستند، بدتر 
از این باشد، ببینید که روند تولید این پروژه ها، 
تبدیل  خسته کننده ای  و  فرسایشی  امر  چه  به 
حوزه  این  فعالان  از  را  انگیزه  عملا  و  می شود 
گرفته و آنها را نسبت به تداوم این روند دلسرد 

می کند.
در نتیجه چنین رویکردی است که تولیدات سینمای 
دینی به طرز قابل توجهی کاهش یافته و وضعیت 
دارد؛ وضعیتی  امروز وجود  به شکلی درمی آید که 

که درنتیجه آن، هیچ اثری مرتبط با ماه های محرم 
و صفر به روی پرده نیست و سینما، با همان روال 
ماقبل  فیلم های  نمایش  مشغول  خود،  همیشگی 
به  حوزه  این  در  نیز  تمهیدی  هیچ  و  است  محرم 
عمل نیامده است. جالب آن که هیچ یک از مسئولان 
وضعیت  از  دینی،  سینمای  فعالان  و  سینمایی 
که  اعلام می کنند  و همواره  ندارند  رضایت  کنونی 
خواهان بهبود این وضعیت هستند اما متاسفانه، 
اتفاق چندانی در این حوزه رقم نمی خورد. سینمای 
است  مواجه  تولیداتی  فقر  با  روز  به  روز  ما  دینی 
آثار  گونه  این  منطقی  تولید  جهت  در  تدبیری  و 

اندیشیده نمی شود.
به  بودجه  اختصاص  مسیر  در  که  بزرگی  باگ 
حال  در  که  است  آن  دارد  وجود  دینی  سینمای 
مقاومت،  سینمای  مضمون  با  تولیداتی  حاضر، 
دایره شمول بیشتری را به خود اختصاص داده و 
این اتفاق، زمینه این تصور اشتباه را رقم زده که 
حمایت از این آثار، هم ردیف حمایت از سینمای 
دینی است. حال آن که این دو مولفه، دو مقوله جدا 
از یکدیگر هستند که تنها در برخی خطوط اعتقادی، 
جریانی موازی را تشکیل می دهند. بنابراین حمایت 
از  حمایت  کاهش  به  نباید  مقاومت  سینمای  از 
سینمای دینی منجر شود. استقبالی که مخاطبان 
عمل  به  دینی  تولیدات  از  دهه  چند  طول  در 
با وجود  این پروژه ها  آورده اند، نشان می دهد که 
سختی کار و هزینه های بالایی که می طلبند، در 
گیشه، با استقبال و عنایت خوب مخاطب مواجه 
باید  برنامه ریزی کلان،  با یک  بنابراین  و  هستند 
مسیر هدفمندی در تولیدات سینمایی را به سمتی 
بینجامد.  دینی  تولیدات  تکثر  به  که  برد  پیش 
گونه ای که به واسطه تعدد سوژه و البته مشتاقان 
و  ندارد  معذوریتی  هیچ  حیطه،  این  در  فعالیت 
تنها یک برنامه ریزی مدون را می طلبد تا سوژه ها و 
استعدادهای بالقوه این حوزه، در مسیر تولید قرار 
گرفته و بدین ترتیب یکی از چالش های محتوایی 

مهم سینمای ایران مرتفع شود.

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

چرا سینمای دینی در ایران 
کمرنگ است؟

»رکورد«درپالرمویایتالیا
جشنواره فیلم های ورزشی Paladino d'Oro در پالرمو ایتالیا از سال ۱۹۷۹ آغاز شده و قدیمی ترین جشنواره سینمای ورزشی 
جهان است. در خلاصه فیلم رکورد آمده است: علی جوان معلولیست که خودرا برای یک مسابقه ورزشی آماده میکند او تمام 
تلاشش را میکند تا با موفقیت در این اتفاق ورزشی سروسامانی به زندگی خودش و خانواده اش بدهد. روز مسابقه فرا میرسد.

قیمت دلار به عنوان یکی از اصلی ترین ارزها در بازار 
جهانی، همواره مورد توجه ی سیاست گذاران، تجار، 
سرمایه گذاران و به طبع مردم عادی قرار داشته است. 
قیمت دلار تحت تأثیر عوامل متعددی قرار می گیرد 
که از جمله می توان به عوامل اقتصادی، سیاسی، 
تجاری و جریان سرمایه اشاره کرد. در این گزارش به 

بررسی عوامل افزایش قیمت دلار بپردازیم:
1. عوامل اقتصادی:

به کاهش  تورم معمولًا منجر  نرخ  افزایش  تورم:   -
ارزش یک ارز ملی می شود و در نتیجه، باعث افزایش 

قیمت دلار نسبت به آن ارز ملی خواهد شد.
- تعادل تجاری: اگر یک کشور بیشتر واردات داشته 
باشد تا صادرات، نیاز به ارز خارجی بیشتری خواهد 
داشت و به همین دلیل نرخ ارز محلی نسبت به ارز 
خارجی کاهش می یابد. این موضوع موجب افزایش 

قیمت دلار می شود.
کشوری  که  صورتی  در  خارجی:  سرمایه گذاری   -
جذابیت های سرمایه گذاری خارجی را داشته باشد، 
می تواند سرمایه های خارجی را جذب کند. این درآمد 
دلار  خرید  برای  تقاضا  افزایش  باعث  اضافی  ارزی 

می شود و قیمت آن را بالا می برد.
عربستان  مانند  خاصی  کشورهای  نفت:  صادرات   -
سعودی، ایران و روسیه صادرات نفت قابل توجهی 
به  آنها  ارزی  درآمدهای  از  بیشتری  بخش  و  دارند 
دلار مربوط می شود. افزایش قیمت نفت به صعود 

قیمت طلا، اسهم و سایر دارایی های مالی نیز منجر 
می شود. با توجه به اینکه دلار ارزش بین المللی دارد، 
تسریع  را  دلار  قیمت  افزایش  ارزی  درآمدهای  این 

می کند.
2. عوامل سیاسی:

تحریم شود،  که یک کشور  در صورتی  تحریم ها:   -
قدرت خرید دلار در آن کشور کاهش می یابد و در 

نتیجه قیمت آن افزایش می یابد.
و  سیاسی  ناپایداری  سیاسی:  بحران های   -
اجتماعی در یک کشور می تواند باعث اعتماد کمتر 
سرمایه گذاران خارجی و بیلبوردهای شرکت ها شود. 
این مسئله منجر به خروج سرمایه از کشور و کاهش 

ارزش توان خرید دلار می شود.
3. عوامل تجاری:

- واردات بالا: اگر یک کشور بیشتر کالاها و خدمات 

را وارد کند تا صادر کند، برای پرداخت هزینه واردات 
به ارز خارجی نیاز دارد و در نتیجه قیمت دلار افزایش 

می یابد.
یک  اگر  وارداتی:  نیازمندی های  مالیاتی  قوانین   -
و  تعرفه  از  خاصی  محصولات  واردات  برای  کشور 
مالیات بالایی استفاده کند، قیمت آن محصولات به 
تبع آن کاهش خواهد یافت و مردم مجاب می شوند 

که از دلار بیشتری استفاده کنند.
گفت  می توان  شده،  ذکر  موارد  به  توجه  با  باری! 
افزایش  در  تجاری  و  سیاسی  اقتصادی،  عوامل 
قیمت دلار نقش مهمی ایفا می کنند. علاوه بر این، 
تأثیرگذاری جریان سرمایه و تغییر نرخ فائده نیز بر 
قیمت دلار تأثیر دارد. بنابراین، بررسی دقیق تمامی 
عوامل می تواند به پیش بینی های دقیق تر در مورد 

قیمت دلار کمک کند.

دداشت �ی

اهمدلایلافزایشبیرویهقیمتدلارچیست؟

محمود عزیزی

فیلم بلند ویدئویی خبرچین به کارگردانی عرفان احتشامی و تهیه کنندگی 
مشترک پیام مهرنوش و عرفان احتشامی پس از پایان مراحل فنی و اتمام 
تدوین، آماده نمایش شده است و منتظر دریافت پروانه نمایش از سازمان 
سینمایی است. خبرچین سومین تجربه فیلم بلند داستانی عرفان احتشامی 

است که بهمن ماه ۱۴۰۱ در شهر اصفهان ساخته شد. زهره صفوی، حدیث 
نیک رو، فرید دریامج، مرتضی امینی تبار، حسین بصیری دوست، آیدا 
پورشمس، حسین باقری، صادق الماسی، بهزاد خداکرم، زهره مختاری گروه 
بازیگران این فیلم را تشکیل می دهند. فیلم بلند داستانی »خبرچین« به 

نویسندگی مریم داوودی، مضمونی اجتماعی دارد و نگاهی به روابط دو 
خواهر پس از مرگ پدر دارد. در خلاصه داستان این فیلم آمده است: »روزی 
که ازش می ترسید فرا می رسد و پدرش که تمام تکیه گاهش بود در این 

دنیا، در آغاز صبحی سرد دیگر فرصتش در این دنیا تمام می شود...«.

»خبرچین« در انتظار پروانه نمایش
سی�ن و تئا�ت
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علیخطیررسمامدیرعاملاستقلالشد
خطیر که حدود نزدیک به دو ماه قبل از سوی هیات مدیره باشگاه استقلال به سمت سرپرست مدیرعاملی باشگاه 
منصوب شده بود، رسما به عنوان مدیرعامل فعالیت می کند. با هماهنگی های انجام شده ، هیات مدیره استقلال 

حکم مدیرعاملی خطیر را امضا کرده اند تا اختیارات قانونی را در اختیار داشته باشد و بتواند کارش را جلو ببرد.

تصاویر منتشر شده از استادیوم آزادی موجب نگرانی 
جامعه ورزش و فوتبال کشور شد. جایی که کشور 
کوچکی چون قطر با احداث استادیوم ها مجهز گام 
که  جایی  و  برداشته  عظیم  صنعت  این  در  بلندی 
کشور چون عربستان صرفا با اتکا به درآمدهای نفتی 
فوتبال  بزرگان  ساخت ها،  زیر  به  برپرداختن  علاوه 
جهان را جذب خود کرده و حتی به لحاظ دیپلماتیک 
به مرحله ای رسیده است که در بسیاری از موارد در 
خصوص فوتبال تعیین تکلیف می کند. الهلال یک 
پای فینال لیگ قهرمانان قرار گرفته و النصر با حضور 
رونالدو دست نیافتی شده است. با این حال فوتبال 
ایران برای اینکه بیش از این از فوتبال آسیا عقب، 
قاعدتا باید به دنبال برنامه ریزی استراتژیک یا سند 
و  ملزمات  به  کوتاه  نگاهی  باشد.  فوتبال  راهبردی 

مقدمات این مقوله خواهیم انداخت: 

نگاه ویژه به فوتبال شهرستان ها
اینکه فوتبال شهرستان ها بیشتر از حد ممکن مغفول 
مانده است، موضوع مهمی است که باید علت آن را در 
چند جریان جستجو کرد؛ ابتدا جذابیت های مرکز به 
خصوص دو باشگاه بزرگ پایتخت، دوم مدیریت های 
منفعل استانی و شهرستانی و سوم نگاه غیرحرفه ای 
به مقوله انکار ناپذیری چون فوتبال از جمله مواردی 
اشت که باید به تفکیک مورد تجزیه و تحلیل قرار 
بگیرد. تهران به عنوان پایتخت ایران کلیه امکانات 
سخت افزاری و نرم افزاری را در خود داشته و هرچند 
در بهبود و ارائه آن مشکلاتی وجود دارد اما دورنمای 
واقعی و غیرواقعی آن، نگهداشت امکانات و حرکت 
به سوی خود را موجب شده است. دو باشگاه بزرگ 
استقلال و پرسپولیس برخلاف نام و اعتباری که به 
عنوان دو باشگاه پُرطرفدار پیدا کرده اند، سرمایه ها و 
استعدادهای فوتبال را بدون برنامه و هدف به خود 
جذب کرده و به علت داشتنن مشکلات عدیده مالی 
قادر نیستند دامنه فعالیت خود را به طور اصولی و 
آکادمیک به شهرستان های خوش استعداد بکشانند 
و نکته مهم اینکه هرگز نگاه حرفه ای به فوتبال در 
باشگاه  مربی،  بازیکن،  هوادار،  از  اعم  ایران  جامعه 
و مسئولین نبوده و در این وضعیت مسلما فوتبال 
شهرستان ها در حالت سکون و غیر پویا به حیات خود 

ادامه می دهند. 

تعیین تکلیف دولت با فوتبال
دولت نمی تواند و نباید در فوتبال تصدی گری کند. 
اصولا فوتبال دولتی محکوم به فنا است. چیزی که 
در حال حاضر در فوتبال ایران در جریان است. در این 
روش حتی دولت نیز سودی از فوتبال نخواهد بُرد. به 
عبارتی شیوه اداره دولتی  فوتبال، دولت را از اهداف 
را سردرگم می کند.  اصلی خود دور کرده و فوتبال 
اینکه گفته شده است دولت باید بر فوتبال نظارت 
کند هم نباید درست باشد. حداقل تعریف مناسبی 

از کنترل و دخالت ارایه نشده است. خصوصی سازی 
باشگاه های  دارد  قصد  متولی  که  موجود  روش  با 
فقیر خود را در بورس و فرابورس عرضه کند نیز یک 
خودکشی است. بیم به بیراهه کشیده شدن باشگاه ها 
در صورت خصوصی شدن به خصوص سرخابی ها نیز 
باید از مجاری دیگری پیگیری گردد. به عبارتی اگر 
به فوتبال به اعتبار فوتبال نگریسته شود و چهارچوبه 
تصور  بیراهه های  گردد، مسلما  فعالیت ها مشخص 
شده نیز کم رنگ تر خواهد شد. چه بسیار از شرکت ها 
و یا صاحبان سرمایه هستند که قصد دارند با خرید 
باشگاه های بزرگ سرمایه خود را در این صنعت به 
از  را  فوتبال  لاجرم  راستا  این  در  و  درآورده  گردش 
مزایای خود بهرمند کنند. اما آنچه تا بحال دیده شده 
است اینکه دولت نمی خواهد و یا نمی تواند تکلیف 
نهایی فوتبال را روشن کرده و آن را به مسیر درستی 

که با ذات فوتبال خوانایی دارد، هدایت نماید. 

صنایع و فوتبال
در سالیان دورتر شرکت ملی فوتبال با رایزنی مهندس 
فولاد  حاضر  حال  در  آمد.  فوتبال  مدد  به  عابدینی 
مبارکه اصفهان با برنامه ریزی درست باشگاه بزرگی 
شمس  می کند.  مدیریت  را  اصفهان  سپاهان  چون 
آذر قزوین نیز در همین مسیر گام برداشته است. در 
حقیقت صنایع در ایران به دلیل گستردگی و داشتن 
آن  که وضعیت  فوتبال  به صنعت  ثروت می توانند 
درایران با تعریف خاص خود فاصله دارد و به تعبیری 
یاری  ندارد،  وجود  ایران  در  فوتبال  نام  به  صنعتی 
رسانده تا در نهایت فوتبال تبدیل به بیلبورد بزرگ آنان 

در منطقه و جهان گردد. صنعت پتروشیمی، صنعت 
از  فولاد، صنعت خودروسازی و حتی صنعت فرش 
جمله صنایعی هستند که اگر راهکار و شیوه درست 
پرداختن به فوتبال را بیاموزند، سود سرشاری به خود 

و فوتبال خواهند رساند. 

صاحبان حِرَف و فوتبال
فوتبال  برند  از  مشتاقند  حِرَف  صاحبان  معمولا 
اغلب  آنها  برسند.  بیشتر  به شهرت  استفاده کرده و 
مقطعی در این مقوله فعالیت کرده و به علت اینکه 
ندارند،  کاملی  آشنایی  رشته  این  بالای  پتانسیل  با 
تبدیل به بنگاه های ورشکسته و یا سرخورده از فوتبال 
می شوند. سرنوشت بسیاری از تیم های تشکیل شده 
توسط این بخش، نابودی مطلق بوده است. مشکل 
و  بزرگ  شرکت های  به  اتکا  با  که  دسته  این  مهم 
کوچک خود داخل مقوله فوتبال شده اند اینست که به 
جای سرمایه گذاری، هزینه تراشی کرده اند. بسیاری 
از سودجویان نیز با تهییج و تحریک آنان اقبال اندک 
بوجود آمده را برای همیشه نابود کرده و در حال حاضر 
با توجه به عدم توجیه اقتصادی در مورد پرداختن به 
را به لقایش  آنان عطای فوتبال  از  فوتبال، بسیاری 

بخشیده و حتی از مقوله فوتبال فراری هستند. 

متمولین و فوتبال
حرف  صاحبان  تعریف  همان  در  متمولین  قاعدتا 
گنجاده می شوند، با این تفاوت که  عشق و علاقه 
مبالغی  به تخصیص  وادار  را  آنان  فوتبال،  به  قلبی 
منطقی  و  درست  آن  مصرف  درگاه  که  است  کرده 

نیست. به عنوان مثال فلان طرفدار فوتبال با پرداخت 
خود  نظر  مورد  بازیکنان  خواستار جذب  مبلغ  فلان 
می شود و هزینه های کلانی را نیز در این راه پرداخت 
الحسنه  قرض  درقالب  گاهی  که  موضوعی  می کند. 
بودن پرداختی ها،  آنان را تبدیل به مدعیان و شاکیان 
باشگاه کرده و یا منجربه انحرافات اقتصادی  شده 
سطح  در  می توان  را  زیادی  مصداق های  که  است 
کلان و غیر کلان آن در فوتبال ایران ملاحظه نماییم. 
این طیف گاهی فوتبال کم رمقی مثل فوتبال ایران 
آنان شیراز  قبول  قابل  غیر  انتظارات  و  کرده  فلج  را 
باشگاه های ایرانی به خصوص باشگاه های پر طرفدار 
گذاری های  سرمایه  اینکه  است.  گسسته  هم  از  را 
تعدادی فوتبال دوست، از گذشته تابحال به قهرمانی 
یا حداقل موفقیت نسبی و پایدار منجر نشده است را 

می توان درهمین موضوع  جستجو کرد.

راهکارهای اقتصادی و مدیریتی
اگر به صنعت بودن فوتبال معتقد باشیم و اگر آن 
گفت:  باید  بدانیم  تاثیرگذار  اقتصادی  بنگاه  یک  را 
مهمترین مسئله بنگاه های اقتصادی داشتن برنامه 
است.  آتی   اهداف  به  رسیدن  برای  ریزی  برنامه  و 
ریزی  برنامه  به  زیل  دلایل  به  سازمان¬ها  طرفی  از 
زمان  اهداف در  به  از دستیابی  اطمینان  دارند:  نیاز 
مشخص و فراهم کردن زمینه پایش و ارزیابی عملکرد 
طول  در  اقدامات  میان  هماهنگی  افراد،  و  سازمان 
زمان، هماهنگی میان اقدامات در عرض سازمان و 
هماهنگی میان بخش¬ های گوناگون سازمان که در 
نهایت منجر به دستیابی به اهداف از پیش تعیین 
اولین  مالی  منابع  شناخت  بنابراین  می گردد.  شده 
گام توسعه فوتبال در ایران است. دومین گام نحوه 
هزینه  منابع مالی در فوتبال است که در حال حاضر 
بدترین شکل ممکن  به  با تحمیل سلایق گوناگون 
فوتبال است  انجام می گردد. و گام سوم مدیریت 
که در حوزه تخصصی خود تعریفی جامع داشته و در 
این تعریف هیچیک از مدیران ورزشی و باشگاهی 
گنجانده نمی شوند. شناخت نیازها، کنترل تماشاگر، 
سودآوری  دقیق  برنامه  اقتصادی،  درست  تعاملات 
و تامل و تحمل در رسیدن به اهداف از راهکارهای 

اولیه اقتصادی و مدیریتی در فوتبال است.  

استادیوم ها
در هفته اول لیگ برتر فصل جاری مشاهده شد که 
وضعیت بسیاری از ورزشگاه ها و استادیوم ها تا حدود 
زیادی نامناسب است. این در حالی است که آیتم 
استادیوم  وجود  فوتبال،  المللی  بین  نهادهای  مهم 
مجهز و استاندارد است که در حال حاضر با وضعیت 
استادیوم  هیچ  جهان،  نقش  و  آزادی  استادیوم 
موضوع  این  حداقل  ندارد.  وجود  ایران  در  مجهزی 
فوتبال  صرف  بودن  دولتی  به  توجه  با  که  اینست 
ایران، دولت می تواند و به تعبیری وظیفه دارد ضمن 
به  را  ایران  فوتبال  نیاز  استایوم های موجود،  ترمیم 
کمپ های مدرن تمرینی و استادیوم های مجهز بین 
المللی برطرف نماید تا دست کم در مسابقات بین 
قاره ای و جهانی آبرو و اعتبار فوتبال ایران حفظ گردد.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

سند راهبردی فوتبال ایران 
چگونه باید تدوین شود؟

حسن صانعی پور

ن ذره ب�ی

مدیران رئال مادرید در طول این سال ها چیزهای زیادی یاد گرفته اند. به 
همین دلیل از زمانی که کیلیان امباپه اعلام کرد که قرارداد فعلی خود را 
با پاری سن ژرمن تمدید نخواهد کرد، آنها دور باقی ماندند و جلو نیامدند. 
سپیدپوش ها او را مانند هر بازیکن دیگری زیر نظر دارند. تفاوت در این 
است که این بازیکن فرانسوی از سال ۲۰۱۷ به هر نحوی با رئال مادرید پیوند 
خورده است. با این حال، غول های اسپانیایی هرگز تصمیم امباپه برای 
ماندن در پاری سن ژرمن را یک شکست  تلقی نکرده اند، همانطور که هرگز به 
خرید او در تابستان امسال فکر نکردند. برخلاف آنچه گفته شد، مدیران رئال 
مادرید بارها و بارها هرگونه مذاکره یا توافقی با امباپه و یا با همتایان خود 

در پاری سن ژرمن را رد کردند. در واقع رئال حتی معتقد بود که این بازیکن 
قرارداد خود را با تیم قطری تمدید خواهد کرد. گذشت زمان نشان داد که 
تهدیدات مدیران پی اس جی علیه امباپه به نتیجه نرسید. لوئیس انریکه به 
صراحت اعلام کرد که پاری سن ژرمن بدون این مهاجم تیم بسیار متفاوتی 
است و به همین دلیل سرمربی حذف این بازیکن فرانسوی از تیم را درک 
نمی کند. او شرایط را پذیرفت، اما می داند که پی اس جی با امباپه، بدون 
توجه به شرایط قراردادش، می تواند رشد کند و برای هر عنوانی بجنگد. رئال 
مادرید پس از تحولات اخیر چه خواهد کرد؟ هیچ کاری، یا بهتر بگوییم، 
همان کاری که تا به حال انجام داده اند، یعنی منتظر ماندن و تماشای 

اتفاقات از دور. اگر امباپه قرارداد خود را تمدید نکند و در تاریخ ۲ ژانویه 
۲۰۲۴ آزادانه مذاکره کند، آنها سعی می کنند او را طبق قوانین جذب کنند 
و در تابستان او را به باشگاه بیاورند. اگر او قراردادش را تمدید کرد، به این 
بازیکن و پاری سن ژرمن تبریک می گویند. پنجره نقل و انتقالات فعلی اما 
هنوز بسته نشده و خیلی چیزها ممکن است رخ بدهد و تا روز آخر هیچ 
احتمالی را نمی توان رد کرد. با این حال، آنچه مشخص شده این است که 
توافق گزارش شده بین سه طرف ماجرا وجود ندارد. رئال مادرید نمی خواهد 
در چیزی که کنترلش از دست آنها خارج است شرکت کند و مهمتر از همه، 

می خواهد از شرایط پیچیده دور بماند.

امباپه – رئال مادرید؛ قسمت nامُ!
راپورت
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الکساوکسلیدچمبرلینبهبشیکتاشپیوست
چمبرلین پس از پایان قراردادش با لیورپول به صورت آزاد این باشگاه را ترک کرد و فصل آینده را در سوپرلیگ ترکیه توپ خواهد 
زد. این بازیکن ۲۹ ساله در دوران حضور خود در لیورپول با مصدومیت های مختلفی روبرو شد و در سه فصل آخر خود برای 
این باشگاه تنها در ۳۹ مسابقه به میدان رفت. چمبرلین در 146 بازی برای لیورپول آمار 18 گل و 13 پاس گل را به ثبت رساند. 

کپا آریزابالاگاقرضی به رئال 
مادرید پیوست

  با اعلام رسمی باشگاه رئال مادرید، توافق با 
چلسی برای انتقال قرضی کپا آریزابالاگا حاصل 
شده است. کپا برای یک سال، تا پایان ماه ژوئن 
۲۰۲۴ در رئال مادرید خواهد بود. در بیانیه رسمی 
اشاره ای به وجود بند خرید در معامله نشده است. 
کپا ظهر روز سه شنبه در شــهرک ورزشی رئال 
مادرید به عنوان بازیکن جدید این تیم معارفه 
خواهد شــد. دروازه بان ۲۸ ساله جلوتر از آندری 
لونین، گزینــه اول لوس بلانکوس درون دروازه 
خواهد بود. کپا در سال ۲۰۱۸ هم مورد توجه رئال 
مادرید قرار داشت، اما مخالفت زیدان با جذب او، 

باعث شد معامله صورت نگیرد.

غیر رسمی؛ نیمار به الهلال 
عربستان پیوست

 وینگــر برزیلــی در انتقالــی ۹۰ میلیون 
یورویی از پاری ســن ژرمــن راهی الهلال 
عربســتان می شــود. نیمار که تا تابستان 
۲۰۲7 با پاری ســن ژرمن قــرارداد دارد، به 
زودی با ترک این تیم راهی الهلال می شود. 
در واقع این بازیکن ۳۱ ساله به سعودی ها 
پاسخ مثبت داد و توافق بین دو باشگاه بر 
سر مبلغ ۹۰ میلیون یورو به علاوه پاداش نیز 
حاصل شد. نیمار پس از پشت سر گذاشتن 
تســت های پزشــکی، قراردادی ۲ ساله با 
الهلال امضا خواهد کرد. اکیپ نیز از درآمد 
۱۶۰ میلیون یورویی وینگر برزیلی در مدت ۲ 

سال حضورش در الهلال خبر داد.

مانچینی سرمربی تیم ملی 
فوتبال عربستان می شود

 مانچو هم در مسیر عربســتان است. روبرتو 
مانچینی ســرمربی تیم ملی ایتالیا روز گذشته 
از سمت خود اســتعفا داد. او در آستانه هدایت 
تیم ملی عربســتان قــرار دارد. با اعــلام گاتزتا؛ 
مانچینی در آستانه پذیرفتن پیشنهاد فدراسیون 
فوتبال عربستان است. سعودی ها با پیشنهادی 
۳ ســاله به سراغ این سرمربی ۵۸ ساله آمده اند. 
در شرایطی که گفته می شد دستمزد پیشنهادی 
عربســتان به مانچینی ۱۸ میلیون یورو در سال 
اســت، گاتزتا این رقم را ۴۰ میلیون یورو در سال 
عنوان کرد. مانچو پس از ۳۹ برد، ۱۳ تساوی و ۹ 
شکست  آتزوری را ترک کرد. این مربی ۵۸ساله 

می ۲۰۱۸ به این سمت منصوب شد.

اصرار زانیولو برای پیوستن 
به استون ویلا

 پس از پیشنهاد رسمی استون ویلا به گالاتاسارای 
برای جذب قرضی همراه با بند خرید نیکولو زانیولو، 
این بازیکن برای انتقال به لیگ برتر اصرار دارد. استون 
ویلا امیدوار است به زودی و در همین هفته با باشگاه 
ترکیه ای به توافق برسد. اســتون ویلا می خواهد ۳ 
میلیون یورو برای انتقال قرضی این وینگر ایتالیایی 
به گالاتاســارای پرداخت کند و بند خرید ۲۰ میلیون 
یورویی در قرارداد او بگنجاند. همچنین آنها 7 میلیون 
یــورو بندهای پــاداش نیز در قــرارداد زانیولو در نظر 
گرفته اند که با توجه به عملکرد او فعال خواهد شد. 
زانیولو تنها شــش ماه پیش بــا انتقالی ۱۵ میلیون 

یورویی از آاس رم به گالاتاسرای منتقل شد.

مویسس کایسدو با قراردادی 
9ساله به چلسی پیوست

  توافقات لازم برای انتقال مویســس کایسدو 
به چلسی حاصل شد. انتقال این بازیکن ۲۱ ساله 
به چلسی با ۱۱۵ میلیون پوند انجام می شود و در 
صورت فروش او در آینده توســط باشگاه لندنی، 
برایتون از رقم فروش او ســهم می برد )درصد آن 
مشخص نیست(. این مبلغ رکورد نقل و انتقالات 
چلســی و همچنین رکورد نقل و انتقالات تاریخ 
بریتانیــا که هر دو به نام انزو فرناندز ثبت شــده 
)انتقال ۱۰۶ میلیون پوندی( را می شکند. کایسدو 
به زودی در تســت های پزشکی شرکت می کند 
و سپس قراردادی ۸ ساله با قابلیت تمدید برای 

سال نهم با آبی ها امضا خواهد کرد.

یوونتوس برای جذب براردی 
آماده می شود

 یوونتــوس می خواهد دومنیکو بــراردی را به 
ترکیب تیم مکس الگری اضافه کند. ساسولو برای 
فروش وینگر ملی پــوش خودش رقمی در حدود 
۲۵ میلیــون یورو طلب خواهد کــرد که باید بند 
پاداش را هم به آن اضافه کنیم. یووه از سمت دیگر 
برنامه دارد تا با پکیــج قرارداد قرضی همراه با بند 
خرید اجبــاری، براردی را به خدمت بگیرد. در حال 
حاضر این احتمال وجود دارد که ایلینگ جونیور یا 
ماتیاس سوله به عنوان بخشی از پکیج پیشنهادی 
یوونتوس قرار بگیرند. وینگر ۲۹ ســاله ایتالیایی 
خودش به انجام شدن این انتقال علاقه مند است و 
می خواهد پس از ۱۳ سال، ساسولو را ترک کند.

سیتی در حال آماده سازی 
پیشنهاد جدید به وست هم 

 منچسترسیتی در حال آماده سازی پیشنهاد 
جدیــدی برای لوکاس پاکتا اســت و همچنان 
مذاکرات خود را با وست هم ادامه می دهد. پاکتا 
پیش از این با ســیتیزن ها برای قراردادی شش 
ساله به توافق شخصی رسیده و خواهان این است 
که این انتقال هر چه سریع تر انجام شود. پیش 
از این وست هم پیشنهاد اولیه منچسترسیتی به 
ارزش 7۰ میلیون پوند را رد کرده است اما آبی ها 
پیشنهاد جدیدی به این باشگاه ارائه خواهند داد. 
گفتنی است که در قرارداد پاکتا به وست هم بند 
آزادســازی ۸۵ میلیون پوندی وجود دارد که در 

تابستان ۲۰۲۴ فعال می شود.

ژائو کانسلو در یک قدمی 
انتقال به بارسلونا

 بارسلونا قرار است به زودی با ارائه یک پیشنهاد 
رسمی به منچسترسیتی برای خرید ژائو کانسلو 
اقدام کند. پکیچ بارسا  شامل یک قرارداد قرضی 
همراه با بند خرید اســت که به زودی به دســت 
سیتیزن ها خواهد رسید. پس از این که بارسلونا 
با کانسلو به توافق شخصی رسید، حالا تنها تایید 
منچسترسیتی برای انجام شدن این انتقال باقی 
مانده است. بارسا قرار است بخشی از مبلغی که 
از فروش عثمان دمبله به پاری سن ژرمن دریافت 
کرد را برای انتقال ژائو کانسلو هزینه کند. کانسلو 
به درخواست ژاوی پاسخ مثبت داده و اکنون دو 

باشگاه برای توافق بسیار نزدیک هستند.
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